



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 502

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1965

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 502

1964

I. Nos. 7323-7337

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 30 June 1964 to 15 July 1964*

	<i>Page</i>
No. 7323. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, Canada, Australia, New Zealand, India and Pakistan and Indonesia:	
Agreement respecting the war cemeteries, graves and memorials of the Com- monwealth in Indonesian territory. Signed at Djakarta, on 10 Sep- tember 1962	3
No. 7324. Romania and Iraq:	
Agreement of cultural co-operation. Signed at Baghdad, on 4 August 1959	17
No. 7325. Romania and Belgium:	
Veterinary Health Convention. Signed at Bucharest, on 12 October 1962 .	31
No. 7326. Belgium and Federal Republic of Germany:	
Treaty concerning the compensation of war victims (with exchange of letters). Signed at Brussels, on 21 September 1962	63
No. 7327. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Austria:	
Consular Convention (with schedule, Protocol of Signature and exchange of notes). Signed at Vienna, on 24 June 1960	79
No. 7328. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Yugo- slavia:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the import of British books and films into Yugoslavia. Belgrade, 18 December 1963	177

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 502

1964

I. Nos 7323-7337

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 30 juin 1964 au 15 juillet 1964*

	<i>Pages</i>
N° 7323. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, Canada, Australie, Nouvelle-Zélande, Inde et Pakistan et Indonésie:	
Accord relatif aux cimetières, sépultures et monuments commémoratifs militaires du Commonwealth sur le territoire indonésien. Signé à Djakarta, le 10 septembre 1962	3
N° 7324. Roumanie et Irak:	
Accord de coopération culturelle. Signé à Bagdad, le 4 août 1959	17
N° 7325. Roumanie et Belgique:	
Convention sanitaire vétérinaire. Signée à Bucarest, le 12 octobre 1962	31
N° 7326. Belgique et République fédérale d'Allemagne:	
Traité relatif à l'indemnisation de victimes de la guerre (avec échange de lettres). Signé à Bruxelles, le 21 septembre 1962	63
N° 7327. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Autriche:	
Convention consulaire (avec annexe, Protocole de signature et échange de notes). Signée à Vienne, le 24 juin 1960	79
N° 7328. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Yougoslavie:	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'importation de livres et de films britanniques en Yougoslavie. Belgrade, 18 décembre 1963	177

	<i>Page</i>
No. 7329. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Japan:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the transfer to Japan of the United Kingdom quota under the Arrangements for the Regulation of Antarctic Pelagic Whaling, 1962, in connexion with the sale to Japan of the <i>Southern Harvester</i> . London, 6 January 1964	183
No. 7330. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Laos:	
Exchange of letters constituting an agreement regarding the creation of a Foreign Exchange Operations Fund for Laos. Vientiane, 24 December 1963	189
No. 7331. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Federal Republic of Germany:	
Agreement on the settlement of disputes arising out of direct procurement. Signed at Bonn, on 3 August 1959	197
No. 7332. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Kenya:	
Public Officers Agreement. Signed at Nairobi, on 16 January 1964	213
No. 7333. Federal Republic of Germany, Belgium, France, Netherlands and Sweden:	
Convention (with Financial Protocol) for the establishment of a European Organization for Astronomical Research in the Southern Hemisphere. Signed at Paris, on 5 October 1962	225
No. 7334. United Nations and Togo:	
Agreement relating to a United Nations Seminar on the Status of Women in Family Law. Signed at Lomé, on 3 July 1964	287
No. 7335. Belgium and France:	
Convention regarding control at the frontier between Belgium and France and at joint and transfer stations. Signed at Brussels, on 30 March 1962	297
No. 7336. United Nations, International Labour Organisation, Food and Agriculture Organization of the United Nations, United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, International Civil Aviation Organization, World Health Organization, International Telecommunication Union, World Meteorological Organization, International Atomic Energy Agency and Universal Postal Union and Guatemala:	
Agreement concerning technical assistance. Signed at Guatemala, on 28 January 1964	320
No. 7337. United Nations Special Fund and Iceland:	
Agreement concerning assistance from the Special Fund. Signed at New York, on 10 July 1964	343

	<i>Pages</i>
N° 7329. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Japon:	
Échange de notes constituant un accord concernant le transfert au Japon du contingent attribué au Royaume-Uni en vertu des Arrangements de 1962 pour la réglementation de la chasse pélagique à la baleine dans l'Antarctique, à l'occasion de la vente au Japon du <i>Southern Harvester</i> . Londres, 6 janvier 1964	183
N° 7330. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Laos:	
Échange de lettres constituant un accord concernant la création d'un Fonds des opérations de change pour le Laos. Vientiane, 24 décembre 1963	189
N° 7331. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et République fédérale d'Allemagne:	
Accord relatif au règlement des différends découlant d'achats directs. Signé à Bonn, le 3 août 1959	197
N° 7332. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Kenya:	
Accord relatif aux fonctionnaires. Signé à Nairobi, le 16 janvier 1964	213
N° 7333. République fédérale d'Allemagne, Belgique, France, Pays-Bas et Suède:	
Convention (avec Protocole financier) portant création d'une Organisation européenne pour des recherches astronomiques dans l'hémisphère austral. Signée à Paris, le 5 octobre 1962	225
N° 7334. Organisation des Nations Unies et Togo:	
Accord relatif à un cycle d'études des Nations Unies sur la condition de la femme dans le droit de la famille. Signé à Lomé, le 3 juillet 1964	287
N° 7335. Belgique et France:	
Convention relative aux contrôles à la frontière belgo-française et aux gares communes et d'échange. Signée à Bruxelles, le 30 mars 1962	297
N° 7336. Organisation des Nations Unies, Organisation internationale du Travail, Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, Organisation de l'aviation civile internationale, Organisation mondiale de la santé, Union internationale des télécommunications, Organisation météorologique mondiale, Agence internationale de l'énergie atomique et Union postale universelle et Guatemala:	
Accord d'assistance technique. Signé à Guatemala, le 28 janvier 1964 . . .	321
N° 7337. Fonds spécial des Nations Unies et Islande:	
Accord relatif à une assistance du Fonds spécial. Signé à New York, le 10 juillet 1964	343